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     Ζητήματα Νεράϊδας στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας…  

Ερωτήσεις Κρανιά & απαντήσεις των αρμοδίων… 

______________________________________________________ 

Συνεδρίαση Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καρδίτσας  / ΤΡΙΤΗ 7 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 

2023 / ΒΡΑΔΥ 

…Βίντεο στο Youtube… από… 0:00:01’… έως … 2:52:50’ 

 

…ερωτήσεις Βασίλη Κρανιά… 7.2.23… 

……………………………………………………… 

 

…00:33:18’… ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. να προχωρήσουμε στην ενότητα των ερωτήσεων… 

…00:37:52’… Κρανιάς… ναι πρόεδρε… πρώτη ερώτηση για τα λάθος ειδοποιητήρια του 

ΤΑΠ… (38:30’) για το ωδείο… (38:44’) δημοτικές τουαλέτες… (38:55’)… μουσείο 

Φλωράκη στη Ραχούλα… (39:12’) πινακοθήκη συντήρηση… (39:45’) ΚΔΑΠ Γιολδάση… 

(39:38’) ακίνητα δήμου καταγραφή… (40:12’) καταπατημένο ακίνητο κοντά στο 

Μπαλογιάννη… (  

…00:40:40’ …Κρανιάς…το πρωί στην Οικονομική Επιτροπή με τον Αντιδήμαρχο… με 

ενημέρωσε για τις εξελίξεις στη Νεράϊδα… και του είπα… αν είναι έτσι τα πράγματα… δεν 

θα ρωτήσω στη συνεδρίαση… το απόγευμα… αλλά κατά διαβολική σύμπτωση… 

πηγαίνοντας στο σπίτι και ανοίγοντας τον υπολογιστή… βρήκα ένα μέηλ από τους 

Νεραϊδιώτες… που με πληροφορούσαν ότι… αυτές τις μέρες γέννησαν… κάποιες 

αγελάδες… και κυκλοφορούν μαζί με μικρά μοσχαράκια… δεν ξέρω αν το έμαθε ο αρμόδιος 

αντιδήμαρχος… (φωνές από κάτω… φασαρία)… (40:58’) τα μεγάλα… τα μεγάλα δεν 

μπορούσατε να τα πιάσετε… (φωνές από τον Παπαδημητρίου… φασαρία… τα μικρά τα 

μοσχαράκια…)… (41:05’)…τα μικρά δεν μπορείτε να τα πιάσετε…??? …για να βρεθεί 

λύση…(φωνές από τον Παπαδημητρίου… φασαρία…)… (41:13’)… μάλιστα επικοινωνήσαν 

με τον… (φωνές από τον Παπαδημητρίου… φασαρία…)… (41:20’ Δήμαρχος… κάντε λίγο 

ησυχία)… επικοινωνήσαν με τον εργολάβο… από ότι μου είπαν… την ώρα που είδαν να πάει 

να τα πιάσει… και τους λέει… ά… δεν έρχομαι τώρα έχω δουλειά… (41:25’)… δεν ξέρω… 

πρέπει να βρεθεί μια λύση… να βρεθεί μια λύση για το θέμα αυτό… τώρα έχουμε γίνει σαν 

δήμος… είναι ένα δύσκολο θέμα… δεν λέμε ότι δεν είναι δύσκολο… αλλά πρέπει να βρεθεί 

ένας τρόπος να λυθεί… ε… αυτά… (41:41’)… και δεν ξέρω τώρα… αν μέσα στο έργο 

αυτό… που ανακοινώθηκε για κάποια ορεινά… σήμερα το έχουμε…??? …ή το πρωί πέρασε 

από την οικονομική επιτροπή…??? …αποκαταστάσεις στα ορεινά… είναι μέσα σε αυτό… η 

Νεράϊδα…??? …με τα γεφύρια εκεί… και αυτά τα μικρο έργα… είναι… (είναι είπε κάποιος 

από κάτω)… ρωτάνε οι Νεραϊδιώτες για τα γεφύρια… (είναι… κάτι είπε ο Δήμαρχος)… στις 

απαντήσεις σας να μας τα πείτε…(00:41:55’)… 

…απαντήσεις… δεν υπήρξαν… ούτε από τον Παπαδημητρίου… ούτε από τον Δήμαρχο… 

…00:50:33’… πρόεδρος Δ. Σ… ο κος Παπαδημητρίου να απαντήσει… 

…00:50:37’… Παπαδημητρίου…  (απάντησε στην κα Κολοκύθα για τα αδέσποτα 

σκυλιά)… (52:45’) …πήγαμε σήμερα να φορτώσουμε κάποια σκυλιά… (53:35’) τέλος 

απάντησης Παπαδημητρίου… 

…00:53:41’… πρόεδρος Δ. Σ… ευχαριστούμε κε Παπαδημητρίου… 

…01:01:24’… πρόεδρος Δ. Σ… οι απαντήσεις από τον Δήμαρχο… και προχωράμε… 

…01:01:26’… Δήμαρχος… αρχή απαντήσεων… 

…01:10:32’… Δήμαρχος… για τα ανεπιτήρητα απάντησε ο κος Παπαδημητρίου…   

…01:12:35’… Δήμαρχος… να πάω τώρα στις ασφαλτοστρώσεις… 

…01:13:32’… Δήμαρχος… μάλιστα βάλατε και τον χρήσιμο ηλίθιο…  

…01:19:03’… Δήμαρχος… ο χρήσιμος ηλίθιος είναι ένας όρος πολιτικός… (τέλος 

απαντήσεων δημάρχου)… 

…01:29:10’… πρόεδρος Δ. Σ… όποιος βλέπει σκάνδαλο να πάει στη δικαιοσύνη… 



…01:29:10’… πρόεδρος Δ. Σ… πρίν τα θέματα της ημερήσιας έχουν προκύψει 3 θέματα 

εκτός ημερήσιας διάταξης…  

…02:07:08’… πρόεδρος Δ. Σ… για Δημοτικό Σχολείο Νεράϊδας… συνέχεια παραχώρησης 

αιθουσών… 

…02:07:28’… Σβερώνης… ναι τελείωσε η παραχώρηση… είμασταν υποχρεωμένοι να… 

υποχρεωμένοι το λέω σε εισαγωγικά… γιατί έχει μια ωραία… δουλειά εκεί επάνω… από 

τους δωρητές… εεε… του σχολείου το οποίο ήταν κλειστό… δεν λειτουργούσε… το σχολείο 

έχει γίνει μουσείο… και ζήτησαν την ανανέωση… και προτείνουμε ανανέωση… νομίζω 

πέντε ετών… για 5 έτη ακόμη να συνεχίσει η παραχώρηση… ώστε να λειτουργεί σαν 

μουσείο… 

…02:08:02’… πρόεδρος Δ. Σ… υπάρχει κάποια ερώτηση… όχι… εγκρίνεται ομόφωνα…  

 

…………χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……………… 

 

…ανάρτηση στη σελίδα «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας» την ίδια μέρα… την Τρίτη 7.2.23… 

______________________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας / ΤΡΙΤΗ 7 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2023 

●●● ο Κρανιάς ρώτησε (και απόψε όπως σε κάθε συνεδρίαση) στο Δ. Σ. και για τα 

ανεπιτήρητα και για τις δύο πεζογέφυρές μας…!!! …ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος και ο 

Δήμαρχος γιατί δεν απάντησαν (ούτε τώρα ούτε πρίν ένα μήνα)…???  

●●● κοινοποιούμε προς ενημέρωση όλων μας… και ιδίως για όσους υποφέρουν από τα 

ανεπιτήρητα για να τα θυμούνται αυτά όταν βρεθούν μπροστά στην κάλπη…!!! 

…ευχαριστώντας ταυτόχρονα (για ακόμα μια φορά) τόσο τον δημοτικό σύμβουλο και αρχηγό 

της παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση» Βασίλη Κρανιά που ξαναρώτησε… όσο και την μεγάλη 

ενημερωτική ιστοσελίδα Karditsalive που αποδεικνύει συνέχεια ότι είναι σταθερός 

συμπαραστάτης στον αγώνα μας για λύση του προβλήματος με τα ανεπιτήρητα…!!! 

●●● το δημοσίευμα γράφει τα εξής… 

●●● «Το θέμα των ανεπιτήρητων ζώων στην περιοχή της Νεράϊδας ήρθε για ακόμη μία φορά 

στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας, αλλά σαφώς σε πιο ήρεμο πλαίσιο, καθώς έχει 

ξεκινήσει η διαδικασία με τον εργολάβο για την περισυλλογή των ζώων. 

Μάλιστα ο ερωτών κ. Κρανιάς είπε ότι ουσιαστικά πρόκειται για επισήμανση, που έχει να 

κάνει με το γεγονός ότι τα ανεπιτήρητα έχουν πλέον και μοσχαράκια που κυκλοφορούν μαζί 

τους. Τόνισε δε, πως αυτά θα μπορούσαν εύκολα να περισυλλεγούν αλλά όταν κλήθηκε από 

τους κατοίκους ο εργολάβος δεν πήγε. 

Τα θέμα των αδέσποτων θίχθηκε από την κ. Κολοκύθα που μίλησε για μία αγέλη με ζώα σε 

πάροδο της Θεσσαλιώτιδος που είναι πολύ επιθετικά. 

Ο κ. Παπαδημητρίου απάντησε ότι από το συγκεκριμένο σημείο έχει γίνει περισυλλογή 3-4 

φορές, αλλά είναι ένα πρόβλημα δυσεπίλυτο. Υπάρχει, είπε νόμος και δεν μπορούμε να 

κάνουμε ότι μας κατεβαίνει, γιατί θα βρεθούμε κατηγορούμενοι. Όταν όμως εξακριβωμένα 

το σκυλί είναι επικίνδυνο το μαζεύουμε. 

Τέλος, επισήμανε ότι υπάρχουν πολλές περιπτώσεις που κάποιοι κάτοικοι μιλούν για 

επικινδυνότητα και άλλοι «αθωώνουν» τα σκυλιά λέγοντας ότι είναι απόλυτα ήρεμα και δεν 

ενοχλούν κανέναν». 

●●● εμείς επαναλαμβάνουμε κλείνοντας… 

●●● ο Κρανιάς ρώτησε (και απόψε όπως σε κάθε συνεδρίαση) στο Δημοτικό Συμβούλιο 

Καρδίτσας και για τα ανεπιτήρητα και για τις δύο πεζογέφυρές μας…!!! …ο αρμόδιος 

Αντιδήμαρχος και ο Δήμαρχος γιατί δεν απάντησαν (ούτε τώρα ούτε πρίν ένα μήνα)…??? 

 

…………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………. 

 

____________________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 7 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2023 / 22:43’ 

Ερωτήσεις για αδέσποτα και ανεπιτήρητα (ξανά) στο Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας 



Το θέμα των ανεπιτήρητων ζώων στην περιοχή της Νεράϊδας ήρθε για ακόμη μία φορά στο 

Δημοτικό Συμβούλιο Καρδίτσας, αλλά σαφώς σε πιο ήρεμο πλαίσιο, καθώς έχει ξεκινήσει η 

διαδικασία με τον εργολάβο για την περισυλλογή των ζώων. 

Μάλιστα ο ερωτών κ. Κρανιάς είπε ότι ουσιαστικά πρόκειται για επισήμανση, που έχει να 

κάνει με το γεγονός ότι τα ανεπιτήρητα έχουν πλέον και μοσχαράκια που κυκλοφορούν μαζί 

τους. Τόνισε δε, πως αυτά θα μπορούσαν εύκολα να περισυλλεγούν αλλά όταν κλήθηκε από 

τους κατοίκους ο εργολάβος δεν πήγε. 

Τα θέμα των αδέσποτων θίχθηκε από την κ. Κολοκύθα που μίλησε για μία αγέλη με ζώα σε 

πάροδο της Θεσσαλιώτιδος που είναι πολύ επιθετικά. 

Ο κ. Παπαδημητρίου απάντησε ότι από το συγκεκριμένο σημείο έχει γίνει περισυλλογή 3-4 

φορές, αλλά είναι ένα πρόβλημα δυσεπίλυτο. Υπάρχει, είπε νόμος και δεν μπορούμε να 

κάνουμε ότι μας κατεβαίνει, γιατί θα βρεθούμε κατηγορούμενοι. Όταν όμως εξακριβωμένα 

το σκυλί είναι επικίνδυνο το μαζεύουμε. 

Τέλος, επισήμανε ότι υπάρχουν πολλές περιπτώσεις που κάποιοι κάτοικοι μιλούν για 

επικινδυνότητα και άλλοι «αθωώνουν» τα σκυλιά λέγοντας ότι είναι απόλυτα ήρεμα και δεν 

ενοχλούν κανέναν». 

 

…………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………… 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 
 

                                   

                                ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 
 


